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استاندار گیلان:
زندگی شهری به روستاها تحمیل نشود

رشت- استاندار گیلان با تاکید بر لزوم تقویت اشتغال روستایی در استان 
گفت: زندگی شهری به روستاها تحمیل نشود.

به گزارش خبرنگار مهر، اسدالله عباسی ظهر شنبه در همایش روز ملی 
روستا و عشایر در رشت اظهار کرد: روستاها محرک توسعه و پیشرفت 

کشور هستند.
وی با تاکید بر لزوم تقویت زیرساخت ها در مناطق روستایی افزود: ایجاد 

مسکن و اشتغال روستایی مورد توجه دولت سیزدهم است.
روستاییان  از  اداری  گیری های  اینکه سخت  بیان  با  گیلان  استاندار 
برداشته شود، گفت: شرایط را برای غیر بومی ها و افراد سو استفاده گر 
در روستاها سخت کنید. عباسی با بیان اینکه سرمایه گذاری به روستاها 
سوق داده شود، اضافه کرد: تقویت مشاغل روستایی موجب حیات بخشی 
روستاها می شود. وی با تاکید بر لزوم ایجاد کارگاه های تولیدی با موضوعیت 
روستایی افزود: اشتغال روستایی متناسب با اقلیم و شرایط منطقه تقویت 
شود. استاندار گیلان با تاکید بر لزوم توجه به تقویت اشتغال روستایی در 
استان اضافه کرد: ایجاد بازارچه های نمایشگاهی برای فروش تولیدات و 

محصولات در شهرها و روستاهای گیلان مورد تاکید است.
عباسی از ایجاد روستا بازار در رشت خبر داد و بیان کرد: بازارهای هفتگی 

گیلان یکی از فرصت های شغلی در استان است.
وی با تاکید بر لزوم مدیریت پسماند در روستاها افزود: فرهنگ تفکیک 

از مبدا باید در خانه های روستایی و شهری نهادینه شود.
استاندار گیلان با بیان اینکه نیازهای روستا طبقه بندی شود، گفت: 

مسائل و مشکلات روستاهای گیلان احصا و رفع شود.
تحمیل شود،  روستاها  به  نباید  زندگی شهری  اینکه  بیان  با  عباسی 
اضافه کرد: با حضور غیربومی ها و فرهنگ شهری نباید ظواهر روستایی 

دستخوش تغییر شود.

معاون وزیر علوم:
تبادلات دانشجویی از غرب به شرق سوق پیدا کرده است

تبادلات  گفت:  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر  اصفهان-معاون 
دانشجویی از غرب به سمت شرق در حال انجام است و دانشگاه های شرق 

جای خود را میان کشورهای برتر در حوزه جذب پیدا کرده اند.
به گزارش خبرنگار مهر، هاشم داداش پور ظهر شنبه در نشست مشترک 
اظهار  مالزی،  عالی  آموزش  وزارت  بلندپایه  هیئت  با  اصفهان  دانشگاه 
داشت: با توجه به تغییرات جهانی باید جایگاه مراکز علمی را مشخص 
کنیم که بدون مرجعیت علمی تحقق مرجعیت اسلامی ممکن نخواهد شد 

پس باید به سمت مرجعیت علمی حرکت کنیم.
وی افزود: از سویی دیگر به اندازه سهم جمعیتی کشورهای اسلامی در 
موضوعات علمی فضا برای پیشرفت وجود دارد و بحث های علمی در حوزه 

تمدنی برخواسته از باورهای مشترک مسلمانان نیاز به توسعه دارد.
معاون وزیر علوم، تحقیقات و فناوری با اشاره به ضرورت تبادل دانشجو 
مختلف،  کشورهای  دانشگاه های  همکاری  زمینه های  از  یکی  عنوان  به 
گفت: تبادلات دانشجویی از غرب به سمت شرق در حال انجام است و 
دانشگاه های شرق جای خود را میان کشورهای برتر در حوزه جذب پیدا 
کرده اند و در این میان امیدوارم فعالیت های خوبی بین دانشگاه های ایران 

و مالزی داشته باشیم البته امیدوارم فرصت دیدار دو وزیر فراهم شود.
توسعه روابط دیپلماسی علمی ایران و مالزی

رایزن علمی و پژوهشی جمهوری اسلامی ایران در جنوب شرقی آسیا و 
اقیانوسیه نیز در این نشست اظهار داشت: برای رونق توسعه و روابط به 
ویژه در حوزه دیپلماسی علمی همکاری های ایران و مالزی اتفاقات خوبی 

خواهد افتاد و اشتراکات بسیاری میان این دو وجود دارد.
وی خاطر نشان کرد: امروز جوامع ما از دانشگاه ها و مراکز تحقیقاتی 
انتظاراتی برای رفع مشکلات جوامع بشری دارند و بعد از دوران کرونا و 
مشکلاتی که در اوکراین و روسیه اتفاق افتاد نشان داد که مشکلات با 

راه های علمی و آکادمیک قابل حل است.
بین  فشرده  فعالیت  ماه  چند  از  بعد  اینکه  بیان  با  صراف  محسن 
دانشگاه های مالزی و دانشگاه اصفهان به مدل جدیدی از تفاهم نامه ها 
رسیده است، گفت: ظرفیت های علمی آموزشی و فرهنگی دو کشور امروز 
آماده جهش برای توسعه است و مسیر باید برای این توسعه هموار شود و 
مسئولان باید کمک کنند تا مردم از این همکاری بهره برداری کنند البته ما 

نیز آمادگی هرگونه همکاری را در این زمینه خواهیم داشت.

مدیر جهادکشاورزی شهرستان اهر تاکید کرد 

وری شهرستان اهر قطب باغبانی و دامپر
ضمن  اهر  شهرستان  جهادکشاورزی  مدیر 
مهم  و  زیاد  بسیار  های  ظرفیت  به  اشاره 
شهرستان اهر، این شهرستان را قطب باغبانی 

و دامپروری عنوان کرد.
تبریز _امید محمد زاده _خبرنگار اتحاد ملت

علی نجفی در نشست خبری خود با اصحاب 
رسانه استان گفت: شهرستان اهر قطب باغبانی 
است و لذا ۸ هزار هکتار باغ در این شهرستان 
وجود دارد که ۳۰۰ هزار تولید محصولات باغی 
است اما متاسفانه با آمدن سرما شدید در این 
شهرستان درختانی که تازه شروع به باز کردن 
شکوفه شده بودند از بین رفتند و لذا عامل دیگر 
این از بین رفتند کمبود شدید آب در شهرستان 
اهر بود که موجب این اتفاق بد در شهرستان 

شد.
وی ادامه داد: ۱ هزار ۹۷۲ میلیارد تومان مبلغ 
کشاورزی  بخش  در  فقط  که  است  خسارتی 
از ۱ مهر ماه سال گذشته  در سال زراعی که 
تا ۱ مهر ماه سال جاری است برای شهرستان 
و  است  شده  وارد  متفاوت  اتفاقات  طی  اهر 
لذا در این خصوص بد قولی و حمایت نکردن 
بیمه کشاورزی باعث شد تا اعتماد به نفش 
کشاورزان کم شده و همکاری کمتری در این 

راستا داشته باشند.
اظهار  اهر  شهرستان  جهادکشاورزی  مدیر 
هکتار   ۷۴ هزار   ۳۰ اهر  شهرستان  در  کرد: 
زمین وجود دارد که ۱۵۰ هزار خانوار نیز در این 
شهرستان سکونت دارند و ۲۰ هزار نفر بهره بردار 
در این شهرستان هستند و لذا منابع آبی این 
که  است  متر مکعب  میلیون  شهرستان ۱۲۵ 
امسال جزء سال های کم بارش برای شهرستان 

اهر بوده است.
نجفی اذعان کرد: ۸۰ هزار هکتار اراضی زراعی 
نیمه  آبی هستند در  اراضی دمِ که  و ۴ هزار 
شهرستان اهر وجود دارد و ۸ هزار هکتار نیز باغ 
وجود دارد که هر سال ۸۰ هزار تن گندم در این 
شهرستان تولید میشد که امسال این رقم به ۱۲ 

هزار تن رسیده است.

وی افزود: تولیدات باغی این شهرستان نیز 
سالانه ۳۰۰ هزار تن شامل میوه هایی همچون 
سیب، زردآلو، گیلاس، آلبالو و... است که ۳۰ 
تا ۴۰ درصد به صورت درجه سه یا همان زیر 
درختی و بقیه نیز به صورت درجه یک یا دو 
هستند که در سردخانه ها نگه داری شده و به 
صورت تازه وارد بازار کشور شده و به کشور های 
همسایه همچون روسیه، قطر، عمان، امارات و 

عراق صادر می شود.
مدیر جهادکشاورزی شهرستان اهر تصریح 
اهر  در شهرستان  دامی  واحد  هزار  کرد: ۷۰۰ 
در حال فعالیت است که با توجه به عشایری 
بودن این منطقه بیشتر واحد دام ها در روستا 

ها در حال فعالیت هستند و لذا ۱۳۱ روستا نیز 
در شهرستان اهر وجود دارد.

وی یادآور شد: شهرستان اهر در تولید سیب 
رتبه سوم استان را کسب کرده است و لذا به 
دلیل اینکه این شهرستان قطب دامپروری است 
در این منطقه جو بیشتر کشت می شود که در 
این خصوص نیز رتبه دوم را در استان کسب 

کرده ایم.
نجفی خاطرنشان کرد: در شهرستان اهر 
۳۱ مرغداری در حال فعالیت هستند که در 
بازار  وارد  مرغ  هزار   ۶۰۰ پرورشی  دوره  هر 
می شود که با این وجود باز هم برای بعضی 
علت  که  چرا  نیست  گو  جواب  ها  بحث 

این  های  روستا  که  است  این  موضوع  این 
شهرستان خالی از پرورش مرغ بومی گوشتی 

و تخمی است.
وی گفت: ۲۱۵ هکتار در این شهرستان ذرت 
ذرت  تن   ۱۵۰ هکتار  هر  در  که  شده  کشت 
برداشت شده و وارد بازار می شود که ۲۵ درصد 
درآمد کشاورزان شهرستان از بخش کشت و 

برداشت ذرت است.
مدیر جهادکشاورزی شهرستان اهر در پایان 
تصریح کرد: امید است با برنامه های طراحی 
شده برای رشد و توسعه بخش کشاورزی این 
نه چندان دور شاهد  ای  آینده  شهرستان در 

اتفاقات عالی در این عرصه باشیم.

اخبار

نجفی: شهرستان اهر در تولید 
سیب رتبه سوم استان را کسب 

کرده است و لذا به دلیل اینکه 
این شهرستان قطب دامپروری 
است در این منطقه جو بیشتر 

کشت می شود که در این 
خصوص نیز رتبه دوم را در 

استان کسب کرده ایم

معصومه مجدم – اتحاد ملت، حجت الاسلام و المسلمین مرتضی 
خاکباز روز دوشنبه ۱۰ مهرماه، در نشست خبری که به مناسبت هفته 
در  اظهارکرد:  اکرم )ص(  پیامبر  تبریک ولادت  برگزار شد ضمن  وقف 
دستگاه مقدس و مردمی اوقاف خوزستان، یک خرد جمعی و فکر کامل 
در چهار بخش معاونت حقوقی، فرهنگی، توسعه و بهره وری صورت 
گرفت تا اداره استان به نقاط مثبت، موقوفات منفعتی و آبادانی بقعه ها 

دست پیدا کند.
وی افزود: اوقاف خوزستان و مردم ولایت مدار این استان، میزبان ۴۱۷ 
امام زاده واجب التعظیم و تکریم و یک پیغمبر )حضرت دانیال نبی )ص(( 
هستند؛ البته براساس بررسی هایی که هفته گذشته توسط محققین 
صورت گرفت آنها معتقد هستند پنج پیغمبر دیگر در خوزستان هستند و 
آثاری در این خصوص پیدا کرده اند که باید مورد بررسی قرار گیرند تا به 

صحت آنها دست پیدا کنیم.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه خوزستان گفت: از مجموع این بقعه ها، 
۲۲ امام زاده جزء ۵۰۰ بقاء شاخص ملی کشور قرار دارند که یکی از آنها 

بقعه علی ابن مهزیار اهوازی )ع( است.
حجت الاسلام و المسلمین خاکباز بیان کرد: در راستای تبدیل دستور 
مقام معظم رهبری مبنی بر اینکه بقاع متبرکه باید به قطب فرهنگی شوند، 
بر این باور هستیم که در این جبهه حرکت کنیم و حرکت در این مسیر 
نیازمند آن است که یک بنا در فراخور شان صاحب بقعه وجود داشته 
باشد؛ روسای ادارات اوقاف در شهرستان ها الزاما به مسئله ساخت بقاع 
متبرکه، ترمیم و مرمت آنها ورود جدی داشتنه اند که از جمله آنها می 
توان بقعه علی ابن مهزیار اهوازی، بقعه سبزقبا، بقعه دعبل و حضرت 
دانیال نبی )ص( در شوش، امام زاده محمدبن جعفر طیار در دزفول، امام 
زاده محمد و امام زاده عبدالله در شوشتر، امام زاده عبدالله باغملک، امام 

زاده احمد اندیمشک، امام زاده حیدر و امام زاده اباذر بهبهان را نام برد.
وی در مقایسه دوران قبل و بعد از سال ۹۷ گفت: پروژه بقعه علی ابن 
مهزیار اهوازی، ابر پروژه ای در بقاع متبرکه است که انجام آن مطالبه و 
امید مردم بوده لذا نیاز است هرچه سریع تر تمام شود. برای این پروژه 
دریایی از کار عمرانی تعریف و رها شده بود اما برای فازهای عمرانی، برنامه 
ای اتخاذ نشده بود، از طرفی دولت هم حمایت جدی در خصوص مسائل 

عمرانی حرم نداشت و از سوی دیگر، درگیری سه ساله با کرونا تاثیر منفی 
در روند درآمد بقاع علی الخصوص این بقعه داشته است.

  مدیرکل اوقاف و امور خیریه خوزستان ادامه داد: به یاری خداوند 
و با جدیتی که در راستای آبادانی این حرم در پیش گرفتیم، در حال 
حاضر رواق ها، نماهای بیرونی، نماهای داخل حرم، محراب، درون حرم 
و درون گنبد تمام شده است، واحد بالا که مختص بانوان است ۹۵ درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد، سقف  داخل حرم نیاز به سفید کاری دارد تا به 
اتمام برسد اما اصل و اولویت کار اتمام گلدسته ها است که اداره اهواز 
تعهد داده اند نهایتا تا پایان فروردین ماه سال ۱۴۰۳ آن را به اتمام برسانند. 
دو گلدسته ای که در نمای شمالی حرم تعریف شده اکنون در مرحله 
جوش است تا اسکلت تمام شود، پس از آن وارد مرحله رنگ آمیزی و 
کاشی کاری می شود که البته برخی کاشی ها در طبقه بالای حرم قالب 

ریزی شده است.
حجت الاسلام و المسلمین خاکباز با بیان اینکه درآمد بقاع متبرکه به 
سه بخش فرهنگی، مدیریتی و عمرانی تقسیم می شود، تصریح کرد: 
تمام درآمدهای هر بقعه برای همان بقعه مصرف می شود و به هیچ 
وجه مبلغی از بقعه ای در بقعه، سازمان، نهاد و استان دیگری هزینه 

نمی شود.
وی عنوان کرد: خوزستان یکی از استان هایی بوده که از دیرباز واقفین 
خیراندیش داشته و این ظلم است بگوییم اوقاف خوزستان در زمره ۱۰ 
استان آخر کشور قرار دارد؛ زمانی که اوقاف استان را تحویل گرفتیم جایگاه 
۲۹ امین استان کشور را داشت ولی به لطف خداوند در سال ۹۹ براساس 
شاخص عملکرد به عنوان اولین استان و در سال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ از نظر 
مرمت بقاع، حضور بقاع، درآمد و احیاء بقاع جز پنج استان اول کشور 

قرار گرفت.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه خوزستان در خصوص موقوفه های بدون 
سند بیان کرد: موقوفه هایی در استان وجود دارد که بیش از یک قرن 
سابقه دارند و از جمله آن می توان موقوفه نظام السلطنه مافی را نام برد 
که تا سال ۱۴۰۱ سند آن گرفته نشده بود و بسیار نادر به نیت واقف عمل 
می شد چون درآمدی نداشت اما به همت همکاران بنده بعد از یک قرن، 

قریب به ۱۱۰ هزار هکتار سند مالکیت وقفی شد.

حجت الاسلام و المسلمین خاکباز ادامه داد: البته در این مدت ما نیز 
معطل نماندیم و به دنبال احیاء موقوفات بودیم و توانستیم نسبت به سال 
های قبل درآمدهای بسیاری کسب کنیم به طوری که در برخی شهرستان 
ها درآمدها یک یا دو میلیارد تومان بود و یا اینکه زمانی کل درآمد استان 
تنها ۲ میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان بود اما سال گذشته آن را به ۱۰۴ میلیارد 

تومان رساندیم.  
 وی افزود: درآمد موقوفات قطعا باید مطابق با نیت واقف مصرف شود، 
شاید در بخش فرهنگی، عمرانی یا مدیریتی درصدهای آن تغییر کند اما 
اصلا نمی توان آن را خارج از موقوفات هزینه کرد؛ در خوزستان موقوف 
علیه فراوان وجود دارد که هرچه ما بیشتر تلاش کنیم، موقوف علیه بهتر 

می تواند از آن استفاده کند.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه خوزستان اظهار کرد: موقوفات بیش از ۱۸ 
شعاع دارند که از جمله آنها می توان کمک به دانش آموزان بی بضاعت، 
کمک به بیمار بی بضاعت، کمک به عزاداران امام حسین )ع(، کمک به 
اطعام عزارادان ، کمک به زوج بی بضاعت، کمک به سادات نیازمند، 

کمک به طلاب امور دینی و کمک به تحصیل علم را نام برد.
حجت الاسلام و المسلمین خاکباز گفت: اشخاص حقوقی و حقیقی 
در ملک های موقوفی هستند که حاضر به عقد قرارداد نیستند که در این 
مورد بعد از خواهش و مذاکره اگر حاضر به همکاری نشدند از طریق 
دستگاه قضا اقدام می کنیم؛ براساس پیگیری هایی که داشتیم، طی ۴ 
سال گذشته ۴۱۸ رای موقوفه صادر شده که بزرگترین آنها موقوفه نظام 
مافی است لذا از دستگاه قضا بسیار سپاسگزاریم که در این راستا همراهی 

کرده تا موقوفات برگردند.
وی اضافه کرد: برای برخی دستگاه ها حکم قضائی، خلع ید و قلع 
و قمع گرفته ایم اما این انصاف نیست برای احیای حقوق دستگاه 
خودمان به بیت المال ضرر بزنیم و اعیان بنایی را خراب کنیم لذا 
به روسای این دستگاه ها اعلام کرده و خواهش کرده ایم که حقوق 
موقوفات را بازگردانند. مدیرکل اوقاف و امور خیریه خوزستان تصریح 
کرد: برای اولین بار قریب ۱۴۴ قرارداد نفتی با اوقاف امضا شد که 
واحدهای نفتی رامشیر و ماهشهر و همچنین برخی پتروشیمی ها در 

این زمینه همکاری خوبی داشته اند.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه خوزستان خبر داد
امضای 144 قرارداد نفتی با اوقاف برای اولین بار

خشک شدن چاه های آب در منطقه چاهرویی نهبندان 
سبب شده است تا شترداران با مشکلاتی مواجه شوند و در 
این میان وعده های مسئولین نیز برای انتقال آب عملیاتی 

نشده است.
خراسان جنوبی استانی کویری واقع در شرق ایران است که 
به دلیل دارا بودن اقلیم گرم و خشک، کشاورزی متناسب با 

این نوع از آب و هوا در این منطقه فعال است.
شترداری یکی از فعالیت هایی است که در مناطق کویری 
پررونق است و خراسان جنوبی نیز در جایگاه دوم تولید و 
پرورش شتر در کشور قرار دارد و نهبندان، قطب تولید و 

پرورش این حیوان پرسود در استان است.
چند سالی است که موضوع تأمین آب شتر در نهبندان و به 
خصوص در منطقه چاهرویی این شهرستان به مشکلی بزرگ 

برای کشاورزان و شترداران تبدیل شده است.
شتر های تشنه و چاه های بی رمق

این شهرستان  در  پرورش شتر  مرکز  نهبندان  چاهرویی 
است و در نهبندان، سالانه هزار و ۲۰۰ تن گوشت شتر، ۱۰ تن 
الیاف و هزار و ۲۰۰ تن شیر شتر تولید و در بازار های داخل 
و خارج از استان مصرف می شود. خشکسالی در این منطقه 
۲۵ ساله شده است و شترداران را با مشکل تأمین آب برای 
شتر مواجه کرده است. عظیمی یکی از شترداران با اشاره به 
وضعیت وخیم تأمین آب برای شتر ها گفت: چاه های موجود 
در این منطقه همگی یا خشک شده اند و یا آبدهی آن ها کم 

شده است و دیگر توان تأمین آب را ندارند. چاه های موجود 
در این منطقه همگی یا خشک شده اند و یا آبدهی آن ها کم 
شده است و دیگر توان تأمین آب را ندارند او با اشاره به یکی 
از چاه های منطقه افزود: از این محل می توانستیم روزانه ۴۰۰ 
نفر شتر را سیراب کنیم، اما هم اکنون ۱۰ شتر هم نمی توانند 
از آب این چاه استفاده کنند. عظیمی بیان کرد: یا باید خداوند 
باران را بر ما نازل کند یا با همین شرایط، باید انتقال آب به 
این منطقه صورت بگیرد و مشکل آب حل شود تا ما از نگرانی 
بیرون بیاییم و بتوانیم کار خود را پیش ببریم. ۳ هزار خانوار 
در شهرستان نهبندان به پرورش شتر مشغول هستند، اما 
خشکسالی و کاهش ۸۰ درصدی بارندگی در این منطقه، به 
کابوسی برای کشاورزان و شترداران تبدیل شده است. جلالی 
چاه ها  که  حالا  گفت:  منطقه  این  شترداران  از  دیگر  یکی 
خشک شده است، از آبرسانی سیار با تانکر استفاده می کنیم 
که این موضوع هم خود مشکلات زیادی دارد و اگر تانکر 
نیاید، باز هم شتر تشنه می ماند. او افزود: مگر یک شتردار 
چقدر درآمد و سود دارد که باید به ازای هر تانکر آب که به 
منطقه می آید ۳ میلیون تومان پرداخت کند؟ آن هم زمانی 

که حجم آب تحویلی برای سیراب کردن شتر ها کم است.
پیدا کردن آب  برای  اینکه شتر های تشنه  بیان  با  جلالی 
به جاده و باغات می زنند و خساراتی به بار می آورند، عنوان 
کرد: چندین شتر از باغات پسته جمع آوری شده اند که اگر 
صاحبان دیر خود را می رساندند، محصول پسته به کلی از 

بین می رفت. این شتردار اظهار کرد: مشکل بزرگتر تهدید جان 
مردم است؛ به طوری که شتر در اطراف و یا وسط جاده تردد 
می کند و باعث تصادف و کشته و زخمی شدن مردم می شود.

راه حلی که کنار گذاشته شده است
سال ۱۳۹۱ چاهی از محل اعتبارات مقابله با خشکسالی در 
نهبندان به منظور رفع مشکلات شترداران حفر و تجهیز شد، 

اما تاکنون هیچ بهره ای از این چاه گرفته نشده است.
یکی از ساکنین منطقه چاهرویی گفت: ۱۱ سال است که با 
وعده های مسئولین سر می کنیم و هر سال می گویند اعتبار 
برای خط انتقال آب از چاه به مناطق پرورش شتر در نظر 
گرفته شده است. او افزود: پایان هر سال متوجه می شدیم 
که تخصیص اعتبار برای خط انتقال انجام نشده و باز هم چاه 
سربسته باقی مانده است. این فعال حوزه شتر تصریح کرد: 
از دولت سیزدهم و مسئولین استانی تقاضا داریم تا برای 
احداث خط انتقال آب اقدام کنند، زیرا چاه و تأسیسات آن 

نیز در حال فرسودگی و خراب شدن است.
آیا امسال، اعتبارات به داد شتر ها می رسد؟

استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  زاده  عباس  اما 
خراسان جنوبی در بازدیدی از این منطقه که به همراه مدیران 
شهرستانی و استانی انجام شد، این نوید را داد که با تخصیص 

اعتبار، این مشکل به سرعت حل شود.
عباس زاده در این بازدید گفت: چاهرویی قطب پرورش 
شتر است و نمی توان به راحتی از کنار مشکل شترداران و 

اهالی گذشت و باید حسب وظیفه خدمتگزاری، برای رفع این 
مشکل اقدام کرد.

چاهرویی قطب پرورش شتر است
او افزود: پیش بینی ما این است که با تخصیص ۲۰ میلیارد 
تومان اعتبار بتوانیم این مشکل را مرتفع کنیم و جانی دوباره 
به صنعت شترداری در این منطقه بدهیم. در صورتی که آب 
به پرورشگاه های شتر در شهرستان نهبندان برسد، ۵۰ هزار 
واحد دامی در این شهرستان دوباره رونق خواهند گرفت و 

مشکلات آن ها تا حد زیادی رفع خواهد شد.
وعده ها کی عملی می شوند؟

خراسان جنوبی استانی مناسب برای تولید و پرورش شتر 
در برخی شهرستان های خود است.

این  شهرستان نهبندان به عنوان قطب پرورش شتر در 
استان نیازمند تأمین نیاز های خود است، اما مهمترین نیاز 
شترداران که آب است برآورده نمی شود و شتر های این منطقه 
تشنه هستند. به گفته شترداران، چاه های این منطقه خشک 
شده اند و نمی توانند آب شتران را تأمین کنند؛ مسئولین نیز 
چند سالی است که وعده های مختلفی برای انتقال آب به 

منطقه چاهرویی می دهند، اما عملی نمی شود.
در آخرین اظهار نظر مطرح شده، قرار بر این شده است که 
مبلغ ۲۰ میلیارد تومان برای احداث خط انتقال آب از چاهی 
در ۲۵ کیلومتری چاهرویی اختصاص یابد و باید دید که این 

موضوع کی عملی می شود تا مشکل شترداران رفع شود.

شترداران در انتظار تحقق وعده ها هستند
تشنگی طلای صحرا در نهبندان

دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده

هیئت مدیره شرکت ستاك سازه مبنا

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده ساعت 8 مورخ 1402/07/30
محدود(بشماره  )بامسئولیت  مبنا  سازه  ستاك  شرکت  سهام  صاحبان 

ثبت440706 و شناسه ملی 14003532425
بدینوسیله از کلیه شرکاء شرکت ستاك سازه مبنا )بامسئولیت محدود(بشماره 
ثبت440706 و شناسه ملی 14003532425 دعوت میشود تا در مجمع عمومی 
عادی بطور فوق العاده ساعت 8 مورخ 1402/07/30که در آدرس دفتر مرکزی 
خیابان  گلها-  خیابان  آباد-  سعادت  تهران-  تهران-شهر  آدرس  به  شرکت 
مدیریت- پلاك-25 طبقه همكف- واحد1 کدپستی 1997918511 تشكیل می 

گردد، حضور بهم رسانند.
دستور جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده ساعت 8 مورخ 1402/07/30:

1- انتخاب و تعیین سمت مدیران
2- تعیین دارندگان حق امضاء

3- طرح و تصمیم گیری در سایر مواردی که رسیدگی به آنها در صلاحیت مجمع 
عمومی عادی بطور فوق العاده میباشد .


